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Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου

Τον κ. Υπουργό Υγείας

 

ΘΕΜΑ:  «Υγειονομική βόμβα στον Καρά Τεπέ, του Δήμου Μυτιλήνης»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Την  έντονη  δυσαρέσκειά  τους  εκφράζουν  50  περίπου  επιχειρήσεις  από  τις  περιοχές
«Καρά Τεπέ» και «Ουτζά», προς τις Αρχές της Ελληνικής Πολιτείας, αλλά και κάτοικοι της
Μυτιλήνης,  που  επικοινώνησαν  μαζί  μας,  αντιδρώντες  στη  δημιουργία  νέας  δομής
λαθρομεταναστών  στην  περιοχή  τους,  δίκην  καραντίνας  για  τον  κορωνοϊό. Όπως  μας
πληροφόρησαν, γνωστοποιήθηκε στους κατοίκους του νησιού, η πρόθεση στέγασης των
εφεξής νεοεισερχόμενων μεταναστών στον «Καρά Τεπέ»,  σε παλιό βιομηχανικό χώρο,
δίπλα από τη «Μεταφορική», που χρησιμοποιούσε η οργάνωση «Γιατροί του κόσμου»,
κατόπιν, μάλιστα, πρότασης του Δήμου Μυτιλήνης. Στη δομή αυτή, όπως μας είπαν, θα
παραμένουν οι νεοεισερχόμενοι λαθρομετανάστες για 14 ημέρες, χρονικό διάστημα που
θεωρείται από τους αρμόδιους ικανό για να εξασφαλιστεί η ενδεχόμενη ανάρρωσή τους
λόγω νόσησης από κορωνοϊό. Προφανώς, μαζί θα είναι και φορείς του ιού, και νοσούντες,
και υγιείς.

Οι ως άνω νησιώτες ζητούν την άμεση μεταφορά σε καταλληλότερο και πιο απομονωμένο
χώρο  των  νεοαφιχθέντων  λαθρομεταναστών,  που  έχουν  ήδη  εγκατασταθεί  στο
συγκεκριμένο ως άνω κτήριο, τονίζοντας, πως σε αντίθετη περίπτωση, δημιουργείται με
απόλυτη ευθύνη της Πολιτείας μία εν δυνάμει υγειονομική βόμβα στην περιοχή τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε  να μεταφέρετε τους άνω νεοαφιχθέντες, καθώς και τους νεοαφικνούμενους
λαθρομετανάστες  σε  καταλληλότερο  και  πιο  απομονωμένο  χώρο ή  σε  κάποιο  κοντινό
ακατοίκητο νησί, ώστε να εφαρμοστεί η καραντίνα των 14 ημερών, χωρίς να κινδυνεύσει
τουλάχιστον η υγεία και των κατοίκων της Μυτιλήνης;

Ο ερωτών Βουλευτής
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